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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
OBCE 

 konaného dne 12. 7. 2021 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 
Přítomni:  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, , Bc. Lenka Kristková, Ing. 

Josef Pytloun, David Vincour a Jaroslav Najman a Martin Hozák  

 

Omluveni:  Ing. Renata Pytlounová, Jaroslav Kristek 

Host: J. Hajská – účetní  

 

Program: 

1. Projednání pořádání Hlavické pouti 2021 
2. III. změna Územního plánu Hlavice 
3. Národní sportovní agentura – Program Kabina 2021 

 

 

1. Projednání pořádání Hlavické pouti 2021 

OZ bylo paní starostkou požádáno, aby projednalo a rozhodlo, zda bude uspořádána tradiční Hlavická 
pouť 2021. 
 
OZ obce Hlavice se usneslo a všemi přítomnými členy uspořádání letošní Hlavické pouti schválilo. 
 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (7)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

2. III. změna Územního plánu Hlavice 

OZ obce Hlavice bylo paní starostkou požádáno o projednání uzavření smlouvy o III. změně 

Územního plánu obce Hlavice a s ní spojené aktualizace, která plán uvede do souladu s platnou 

vyhláškou, tak aby odpovídal požadovanému standardu.  

OZ obce Hlavice se usneslo a uzavření Smlouvy o změně Územního plánu všemi přítomnými členy 

schvaluje.  

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (7)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 
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3. Národní sportovní agentura – Program Kabina 2021 

paní starostka informovala OZ o vyhlášení dotačního titulu od Národní sportovní agentury (dále jen 
NSA) v rámci dotačního investičního programu č. 162 51 Rozvoj místních sportovišť ̌a zázemí ́– Kabina 
2021-2025. 

 
OZ vše důkladně zvážilo a pověřuje paní starostku podáním žádosti, a to konkrétně na 
projekt „Rekonstrukce podhledu v budově tělocvičny“. 

Vydání prohlášení o zajištění projektu vlastními zdroji ZO schvaluje a tento bod prostuduje a 
detailně prodiskutuje na dalším nejbližším zasedání OZ. 

 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (6)    
Proti -         (1)   
Zdržel se -  (0)  

 

Různé 

OZ bylo paní starostkou informováno o tom, že: 

- obec obdržela Stavení povolení na projekt – Podpora obnovy a rozvoje materiálně technické 
základny regionálního školství v působnosti obcí – kompletní rekonstrukce budovy tělocvičny 
Hlavice 

- obec neuspěla v žádosti o dotační titul u MF a to na realizaci projektu - Podpora obnovy a 
rozvoje materiálně technické základny regionálního školství v působnosti obcí – kompletní 
rekonstrukce budovy tělocvičny Hlavice 

- obec neuspěla v žádosti o dotační titul na MMR – projekt Dětské hřiště ZŠ a MŠ Hlavice -> 
obratem byla paní starostkou podána žádost na ČEZ, kde je vyjádření očekáváno k 18. 7. 2021 

- obec neuspěla v žádosti o dotační titul u Libereckého kraje na ošetření stromů, konkrétně se 
jednalo o lipovou alej ke hřbitovu 

- byla obci opětovně nařízena řízená těžba dřeva v části obce Vápno  
 
 
Diskuze: 
- vznesen požadavek pana J. Pytlouna a M. Hozáka o požádání pana Melichara o zajištění 

stavebního materiálu v blízkosti novostavby (zabránit odnášení písku deštěm) a zlepšení 
průjezdnosti přilehlé místní komunikace 

- dále byla vznesena panem J. Pytlounem prosba o zajištění návodu k obsluze rekuperace v MŠ 
Hlavice 

- D. Vincour upozornil na opětovné zatečení na schody v budově ZŠ a MŠ Hlavice 
 
 Na všechny v. u. body bylo paní starostkou reagováno a součinnost byla přislíbena 
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Termín dalšího zasedání zastupitelstva obce je v tuto chvíli stanoven  
na pondělí 6.  9.  2021. 

 

 

V Hlavici dne: 13. 7. 2021 

Zapsala: Bc. Lenka Kristková 

 

 

 

……………………………………….  ..……………………………………. 

Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská  Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 

 

 

 

 


